

Bilingual message / Message bilingue

To commemorate the [RCAF Centennial](#) year, the Royal Canadian Mint (RCM) will unveil a new circulation coin at 17 Wing/Canadian Forces Base Winnipeg on 18 September 2024. This circulation coin will prominently feature an aircraft based at 17 Wing over the past 100 years. As attendance at the unveiling ceremony is limited to invited guests, 2,000 of the commemorative circulation coins will be available for purchase by 17 Wing/CFB Winnipeg Defence Team members and CFWMS employees, **at Bldg 90**, via Personnel Support Program (PSP) staff, commencing at 0900 hrs on **23 September 2024**. The circulation coin will be available at cost (\$2.00) with cash exchange of either two loonies or one toonie accepted. Due to expected demand for the circulation coins, coins will be limited to one per person.

//

«Pour commémorer l'année du [centenaire de l'ARC](#), la Monnaie royale canadienne (MRC) dévoilera une nouvelle pièce de circulation lors d'une cérémonie à la 17e Escadre/Base des Forces canadiennes Winnipeg le 18 septembre 2024. Cette pièce de circulation mettra en évidence un aéronef basé à la 17e Escadre au cours des 100 dernières années. La participation à la cérémonie de dévoilement étant limitée aux invités, 2 000 pièces de circulation commémoratives seront mises en vente pour les membres de l'Équipe de la Défense de la 17e Escadre/BFC Winnipeg et les employés des SBMFC, **au bâtiment 90**, par l'intermédiaire des employés des programmes de soutien du personnel (PSP), à compter de 9 h le **23 septembre 2024**. La pièce de circulation sera disponible au prix coûtant (2,00 \$), payable par échange de deux pièces de 1 \$ ou d'une pièce de 2 \$.

En raison de la demande prévue pour la pièce de circulation, la vente sera limitée à une pièce par personne. »